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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Erik Chevrolet, Peter Robbens, Mieke Seminck, Patrick Van Caelenberghe, 
Jos Jacobs, Johan Permentier, Patrick Van Waes (online), Rutger Smith, Ludwig Peetroons, Josefien 
Van Peteghem 
Verontschuldigd: Geert Verdoodt 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 25 APRIL 2022 

Verslag van 25 april 2022 wordt goedgekeurd. 
 

2 TOPSPORT 

Het afgelopen weekend hebben heel wat Vlaamse (jongere) atleten zich laten zien tijdens de 
wedstrijden. Er werden ook enkele limieten gehaald voor EK/WK deze zomer. 
 
Vraag van Patrick Van Waes: 
Sportieve doelstellingen kort – midden – lange termijn op basis van de gekozen strategie van 
speerpunten? 
 
Aan de hand van data van afgelopen kampioenschappen zouden er sportieve doelstellingen gesteld 
moeten worden op basis van de gekozen strategie van speerpuntdisciplines voor de komende 
kampioenschappen. Hierna kan dan ook een degelijke evaluatie volgen. 
 
 

3 AFVAARDIGING DELEGATIELEIDER/TEAMLEADER BIJ INTERNATIONALE KAMPIOENSCHAPPEN 
2022 

 EK U18 (Scholieren) Jeruzalem (4-7 juli): Delegatieleider/Head of delegation VAL = Jos Jacobs 
Teamleader van LBFA zal vermoedelijk Benoit zijn. 

 WK U20 (Junioren) Cali (1-6 augustus): Teamleader VAL = Fernando OLIVA. Fernando zal na 
het WK in Eugene in Amerika blijven en rechtstreeks naar Cali reizen. Het delegatiehoofd dat 
aangeduid wordt bij de LBFA zal dus iemand moeten zijn met ervaring gezien hij/zij alleen 
meereist met de delegatie vanuit België. 
 

 

4 COMMUNICATIE NAAR DE CLUBS OMTRENT DE BEVRAGING IN FUNCTIE VAN DE ATLETIEKCLUB 
2030 

Er werd reeds een plan gemaakt om in 4 fases te communiceren naar de clubs maar door andere 
drukke bezigheden van de betrokken personeelsleden werd dit even on-hold gezet. 
Deze draad wordt opnieuw opgepikt de komende periode. 
 
Ludwig stelt nog een voorstel op. 
Patrick Van Waes ziet de communicatie meer als regionale contactmomenten met de clubs. 
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5 STRATEGIE: FEEDBACK VERGADERINGEN EN NEXT STEPS 

De 3 werkgroepen + werkgroep financiën zijn inmiddels samengekomen. 
Ludwig is nu een verslag aan het maken van de afgelopen 3 sessies in één document waarna dit 
voorgelegd zal worden door de Raad van Bestuur. 
Alles wijst alleszins grotendeels in dezelfde richting. 
 

6 FINANCIËN 

Ludwig geeft een status begroting >< budget 
 
Ideeën om meer inkomsten te genereren:  

 voor het gebruik van Atletiek.Nu vanaf 1 november €0,50 per prestatie aanrekenen aan de 
organiserende verenging. Ofwel €1,00 aanrekenen en organisatierecht laten vallen? Wil je het 
WA-label: €250,00 organisatierecht aan de federatie betalen (VAL doet alle administratie 
richting WA). 
 Aantal organisaties met organisatierechten en aantal prestaties met bijhorende 

opbrengsten in kaart brengen tegenover wat het zou opbrengen als er een kost 
aangerekend zou worden per prestatie, uitbating kantine TSH in eigen beheer, organisatie 
outdoor-kampioenschappen in eigen beheer,… 

 
Tegen de RVB van juni zullen alvast een simulatie en enkele alternatieven uitgewerkt worden. 
 

7 PERSONEELSZAKEN 

Door de VSF is een deal afgesloten met Social Services waardoor de federaties hierop beroep kunnen 
doen voor hun personeel. 
Opgelet: dit geldt alleen voor personeelsleden van de VAL. 
 

8 SITUATIE LBFA (BE-ATHLETICS, ALLIANZ APP,…) 

Op gebied van informatica is de werking van VAL en LBFA volledig gescheiden. 
De toekomst zal uitwijzen of de LBFA hiermee de juiste beslissing neemt… 
 
De LBFA heeft nu ook medegedeeld dat zij niet wensen deel te nemen aan de ontwikkeling van de 
ALLIANZ-app. Ludwig heeft duidelijk gemaakt aan Sportizon dat de Vlaamse Atletiekliga hier wél 
achter staat. 
 

9 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

9.1 Competitie 

Vergadering 23 mei:  
Vooraf overleg tussen de voorzitters van de BC Competitie en BC Jeugd 
 Voorstel Federale kalender Winter 2022-2023 werd opgesteld en doorgestuurd naar de LBFA 
 Indoorreglementen 2022-2023 werden bepaald 
 Veldloopreglementen 2022-2023 werden bepaald 
 Organisator Finale BVV PupMin is gekozen: FLAC Ieper 

 
 

9.2 Recreatie 

Er is geen vergadering geweest. 
 

9.3 Jeugd 

Vergadering 23 mei: 
Vooraf overleg tussen de voorzitters van de BC Competitie en BC Jeugd 
 Liesl Van Barel heeft enkele cijfers van het afgelopen winterseizoen voorgesteld. Deze waren 

alvast zeer gunstig 
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 Eerste evaluatie van de zomercompetitie. Als er problemen waren was dit te wijten aan het 
niet (goed) opvolgen van het draaiboek 

 Enorme brainstorm over de BVV en hoe het te zien in de toekomst (vaste datum: feestdag? 
vrijgekomen dag door samenvoegen M+V bij de andere categorieën? Gezamenlijke organisatie 
BVV Pup/Min jongens + meisjes naar analogie met de oudere categorieën, organisatie van een 
‘slothappening’ voor de BVV Pup/Min om iedereen te betrekken bij deze finaledag en niet 
alleen de 12 ‘beste’ clubs. 

 

10 OVERGANGSREGELING VOOR DE MANDATEN NA FUSIE VAN PC EN PCJ 

Eerste voorstel wordt besproken 
 
 De Raad van Bestuur volgt dit voorstel niet helemaal. Bij deze voorgestelde overgangssituatie 

worden de PCJ-mandaten verlengd terwijl is goedgekeurd om de PCJ-mandaten te laten 
uitdoven op het einde van hun bestaande mandaat. Josefien bekijkt deze termijnen en maakt 
een overzicht van de komende jaren per PC. 
 
 

11 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 27 juni (17u AV KBAB – 19u VAL) 
 26 sep 
 24 oktober 

 
 

12 VARIA 

 WA-reglement omtrent toegelaten/verboden schoeisel is niet van toepassing voor Masters op 
een specifieke Master-wedstrijd en niet van toepassing voor jeugd. 
Indien zij echter deelnemen aan een A.C.-wedstrijd, moeten alle schoenen wel degelijk 
voldoen aan dit reglement. Dit zal nog eens verduidelijkt worden in een officieel bericht. 

 
 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
Mailprocedure Patrick Van Waes Inbreuk tegen 

deontologie door 
persoon aangesloten 
bij AVLO 

Patrick werd 
geïnformeerd van de 
procedure, maar nam 
niet deel aan discussie 
en beslissing. 

    
    
    
 
 


